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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr.
Fazekas Sándor, földművelésügyi miniszterhez ,

„Hajlandó-e ellenőrzést elrendelni?” - címmel,

amelyre a választ írásban kérem,
Tisztelt Miniszter Úr !

Javaslom, az apparátusát világosítsa fel, hogy a képvisel ő i leveleket olvassák el a jövőben ,
mert ha így lenne, nem válaszolnának ostobaságokat.
Miniszter Úr
A kérdésemben egy szóval nem állítottam, hogy állami földekről van szó .
önök tényleg nem tudják, vagy csak ennyire pökhendiek, hogy a helyes mezőgazdasági
gyakorlatot a magán használatnál is ellenőrizni kell . Amennyiben ez elmarad, Uniós szankci ó
is várható .
A felsorolt földterületek magán használói ugyanabból a felelőtlen gazdálkodó körbő l kerülnek
ki, akik 1000 hektár számra kaptak állami legelőket, úgy, hogy állatállománnyal azóta sem
rendelkeznek, világosan látszik sem a magán, sem az állami használatban nem tartanak b e
semmilyen elő írást
Miniszter úr vajon minek kell még történnie-, hogy elengedjék a csaló barátaik kezét .
Kérdéseimet megismétlem .
Hajlandó-e az alábbi blokkazonosítójú területekre ellen őrzést elrendelni ?

4. LTONH-U-1 5
1 . LVJ8h-2-15

5 . LUW2H-G-1 5
2 . LWFNH-R-15

6. LF32H-Y-1 5
3 . LRW2l'-A-1 5

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektr i i rv*s útgq

	

bbítsák,
papírformátumra nem tartok igényt. Várom mielőbbi válaszá

Budapest, 2017 . szeptember, 12 .
Ggös Zoltán

országgyű lési képviselő
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